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Izvještaj sa trećeg međunarodnog studentskog simpozija
Sinergija II

Izvještaj događanja sa simpozija Sinergija II

U Dvorcu Stara Sušica od 20. do 24.4. održan je treći međunarodni
studentski simpozij "Sinergij II". Simpozij su organizirale udruga 
studenata filozofije FURIJA i kluba studenata informatike NEXT,
Filozofskog fakulteta u Rijeci.
Simpozij je bio strukturiran u tri cjeline:
1. Sinergijski pristup između filozofije i informatike - Izlaganja na
filozofiji i informatici srodne teme: Umjetna inteligencija, Suvremeni 
mediji.
2. Sinergijski pristup unutar filozofije: «Susret svjetova» – dijalog
analitičke i kontinentalne paradigme – obuhvaća izlaganja i diskusije na
razne filozofske teme u kojima se očituje susret, teorijski sukob i
moguće prevladavanje suprotnosti. Iskustvo prethodna dva simpozija u organizaciji i suorganizaciji
USF «Furija» od kojih je prvi bio isključivo filozofskog karaktera, a drugi već spomenuta «Sinergija»,
pokazalo je važnost susreta studenata dvaju različitih filozofskih paradigmi, analitičke (kakva je
primjerice dominantna u Rijeci) i kontinentalne (koja je primjerice prisutnija u Zagrebu), kao prvo,
zbog uspostavljanja teorijske komunikacije različitih načina filozofskog promišljanja, posebno stoga
što je ovakav oblik susreta i komunikacije donekle suprotstavljenih filozofskih tradicija rijedak u
okviru akademske zajednice, te je stoga, kao drugo, važan iskorak i u prevladavanju nedostatka
vanteorijske komunikacije pripadnika dvaju tradicija i u tom smislu poticajan za samu akademsku
zajednicu kojoj u ovom slučaju trud njenih potencijalnih i najmlađih članova može biti uzorom u
sličnim nastojanjima.
3. Izlaganja studenata informatike na temu: "Najznačajniji događaji i osobe u povijesti informatike"
i održavanje informatičkih radionica
Voditelji filozofskog djela bio je Aleksandar Božić, USF "Furija", uz pomoć Morane Kušić, nove 
predsjednice USF "Furija".
Informatički dio vodio je Emil Egredžija, KSI "Next", uz pomoć Zvonka Martinovića i Viktora Ilijašića,
predsjednika KSI "Next".
Na simpoziju je Sudjelovalo 50-tak studenata iz Hrvatske (Rijeka, Zagreb, Split), Slovenije i Srbije i
Crne Gore što uvelike govori o kvaliteti ovog događanja.
Na filozofskom djelu moglo se prisustvovati veoma zanimljivim temama o umjetnoj inteligenciji i o
različitim pogledima na filozofiju. Predavači su se veoma marljivo i temeljito pripremali za izlaganje
izabranih tema, a rasprave koje su pokrenute nakon predavanja znale su trajati i mnogo duže od
predviđenog vremena. Sve nam to govori o izuzetnoj motiviranosti, ne samo predavača već i ostalih
sudionika simpozija, koji su, poštujući pravila koja je zadavao moderator, podvrgavali kritici svaku
nejasnoću ili moguću nelogičnost u izlaganjima.
Informatički se dio sastojao od radionica o 3D vizualizaciji, dinamičkom webu, wireless umrežavanju
te logici programiranja. Radionice su se održavale u posebnoj prostoriji koja je bila opremljena
računalima kako bi sudionici simpozija mogli aktivno isprobavati predstavljene tehnologije. Posebno
bi trebalo pohvaliti predavanja Daira Tabulova Strelova o Manipuliranju otvorenim prostorima u 3D
vizualizacijama igara i mutithreadingu u 3D igrama. Ostale su radionice također pokazale visoku
stručnost predavača i veliku zainteresiranost sudionika.
Sudionici su se u prostorijama radionica znali zadržavati i do kasnijih noćnih sati ako im se neka tema
pokazala dovoljno zanimljiva, a ponekad i zbog samog užitka igranja igrica na računalima nakon
završetka radionica.
Predavanja i radionice održavale su se gotovo cijele dane što je potaklo organizatore da sudionicima
priušte razne oblike zabave i odmora nakon tako napornih dana. Svakovečernje druženje uz muziku i
ples postalo je gotovo uobičajeno, a jedne su se večeri sudionici izborili za druženje uz logorsku
vatru.
Zaključno bismo o ovom simpoziju mogli reći da je savršeno uspio spojiti dva različita područja, i uz
svu stručnost i obilnost tema uspio zadržati ležernost i opuštenost. Nakon svega navedenog bilo bi
potrebno još jednom pohvaliti organizatore na odlično obavljenom poslu i nadati se da ćemo u
budućnosti moći prisustvovati sve većem broju ovakvih simpozija koji ne promoviraju samo znanje
već i druženje i razmjenu iskustava studenata s različitih sveučilišta.
Dodatne informacije možete pronaći na web stranicama Kluba studenata informatike NEXT.
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